
 

INVANDRARRÅDETS MÖTE / MAAHANMUUTTAJANEUVOSTON KOKOUS  

Tid och plats / Aika ja paikka:  

kl. 17.00 den 29.5.2023 

Mötesrummet Valsverket II-vån, Stadshuset, Raseborgsvägen 37, Ekenäs 

Klo. 17.00, 29.5.2023 

Kokoushuone Valssaamo II-krs, Kaupungintalo, Raaseporintie 37, Tammisaari 
 

Närvarande / Osallistujat: 

Jan Tunér (ordförande/ puheenjohtaja) 

Karin Ljung (sekreterare/sihteeri) 

Hasan Ahmadi 

Khalid El-Moutacim 

Edibe Mustafa 

Maria Streng 
Nathalie Sallegren  
Seppo Lintuluoto 
Christina Landén 
Maria Söderström (tolk) 
 

 

§ 1 Mötets öppnande och konstaterande av mötets laglighet och beslutsförhet. 

Mötet öppnas kl. 17.00 och konstateras lagligt och beslutförbart. 

Kokouksen aloitus ja laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen 

Kokous aloitettiin klo. 17.00 ja todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 

 

 

§2 Godkännande av förra mötets protokoll 

 Förra mötets protokoll godkändes. 



 Viime kokouksen pöytäkirjan hyväksyminen. 

 Viime kokouksen pöytäkirja hyväksyttiin. 

 

§3 Anmälningsärenden:  

- Profilhöjning av invandrarrådet 

Etelä-Uusimaa intervjuade invandrarrådet (Maria Streng, Khalid el-Moutacim, 

Edibe Mustafa samt Karin Ljung-Hägert) innan mötet den 29.5 gällande 

invandrarrådets verksamhet. Artikeln kommer att publiceras under vecka 23.  

 

- Sammanfattning av besöket till Lärkkulla 2.5.  

Edibe Mustafa, Christina Landén, Khalid el-Moutacim, Jan Tunér och Karin Ljung-

Hägert besökte Lärkkulla den 2.5 och träffade där studerande från den finska och 

den svenska språklinjen och diskuterade med dem kring integration och livet i 

Raseborg. Diskussionens sammanfattning kan användas i 

integrationsprogrammet som ett sätt att lyfta fram invandrares röster. Direktör 

Juhani Jäntti föreslog att invandrarrådets besök till Lärkkulla kunde bli en årligen 

förekommande händelse.  

 

- Uppdatering av Raseborgs och Hangös integrationsfrämjande program 

Diskussion kring invandrarrådets roll i integrationsprogrammet. Finns det behov 

av att invandrarrådet har egna utvecklingsmål? Kan materialet från 

integrationsdialogen som hölls i höstas även tas med på något sätt? Beslöts att 

Nathalie går igenom materialet och ser om man utifrån det kunde lyfta fram 

något särskilt.  

Programmet görs för tiden 2024–2026 och som en mindre uppdatering av 

nuvarande program. Reformen av integrationslagen som träder i kraft den 

1.1.2025 gör att en mer övergripande uppdatering inte är aktuell för år 2024.  

 

 Ilmoitusasiat:  

- maahanmuuttajaneuvoston profiilin kohotus 

Etelä-Uusimaa haastatteli maahanmuuttajaneuvoston jäseniä ennen kokousta 

29.5 (Maria Streng, Khalid el-Moutacim, Edibe Mustafa ja Karin Ljung-Hägert). 

Viikolla 23 julkaistaan artikkeli Etelä-Uusimaassa maahanmuuttajaneuvoston 

toiminnasta. 

 

- 2.5 Lärkkullan vierailun yhteenveto 



Edibe Mustafa, Christina Landén, Khalid el-Moutacim, Jan Tunér och Karin Ljung-

Hägert vierailivat 2.5 Lärkullassa ja tapaisvat siellä opiskelijoita suomen ja ruotsin 

kielikursseilta. Keskusteltiin kotoutumiseen ja elämiseen Raaseporissa liittyvistä 

asioista. Keskusteluiden yhteenvetoa voidaan toivottavasti käyttää 

kotouttamisohjelman päivityksissä tapana nostaa esille maahanmuuttajien 

ääntä.  Toimitusjohtaja Juhani Jäntti ehdotti, että maahanmuuttajaneuvoston 

vierailu ja keskustelu Lärkkullan opiskelijoiden kanssa voisi olla vuosittainen 

toistuva tapahtuma.  

 

- Raaseporin ja Hangon kotouttamisohjelman päivitys 

Keskustelu maahanmuuttajaneuvoston roolista kotouttamisohjelmassa. Haluako 

maahanmuuttajaneuvosto laatia omia kehittämistavoitteita? Voiko syksyllä 

pidetystä maahanmuuttodialogista kirjoitettua materiaalia käyttää jollain tapaa? 

Päätettiin, että Nathalie Sallegren katso läpi materiaalia, ja tarkistaa onko 

mahdollista nostaa esille jotain erityistä.  

Ohjelma laaditaan vuosille 2024–2026 pienemmillä päivityksillä nykyiseen. 

Kotoutumislain uudistus, joka tulee voimaan 1.1.2025, tarkoittaa, ettei 

kattavampi päivitys ole ajankohtainen vuonna 2024. 

 

§4  Nominering av medlemmar till invandrarådets mandatperiod 2023–2025. 

Jan Tunér och Hasan Ahmadi meddelade att de inte längre fortsätter i 

invandrarrådet. Edibe Mustafa bad att få återkomma. Övriga medlemmar (Khalid el-

Moutacim, Maria Streng och Nathalie Sallegren) fortsätter gärna en mandatperiod 

till.  Medlemmarna får gärna nominera nya medlemmar till invandrarkoordinatorn 

senast i augusti. Invandrarrådet tillsätts på stadsstyrelsens möte den 11.9.2023 

 Toimintakauteen 2023–2025 maahanmuuttajaneuvoston jäsenien nimittäminen  

Jan Tunér ja Hasan Ahmadi ilmoittivat etteivät jatka maahanmuuttajaneuvostossa 

seuraavalla toimintakaudella. Edibe Mustafa harkitsee vielä. Muut jäsenet ((Khalid el-

Moutacim, Maria Streng och Nathalie Sallegren) jatkavat mielellään. Jösenet voivat 

mielellään ehdottaa uusia jäseniä maahanmuuttajakoordinaattorille, viimeistään 

elokuussa.  Maahanmuuttajaneuvosto nimitetään kaupunginhallituksen kokouksessa 

11.9.2023 

 

§5 Invandrarkoordinatorns lägesuppdatering   

 Fokus på förberedande arbete gällande de ukrainska flyktingarnas eventuella flytt 
från mottagningscentralens tjänster till kommunerna. I Raseborg ca 150 ukrainska 
flyktingar.  



Raseborgs stad tar i år emot 25 kvotflyktingar. Ännu oklart när dessa personer 
kommer och från vilka länder. 

 Maahanmuuttajakoordinaattorin ajankohtaiskatsastus   

 Valmistelutyö käynnissä ukrainalaisten pakolaisten kohdalta. Heillä on vuoden 
Suomessa asumisen jälkeen mahdollisuus hakea kotikuntaa. Silloin he siirtyvät 
vastaanottopalveluista kunnan palveluiden piiriin. Raaseporissa on yhteensä noin 150 
ukrainalaista pakolaista. 

 Raaseporin kaupunki vastaanottaa tänä vuona 25 kiintiöpakolaisia. Vielä epäselvää 
milloin ja mistä maista nämä henkilöt tulevat.  

 

 

§6 Nämdemedlemmarnas lägesuppdatering 

 Beslut om arrangemangen av hemspråksundervisning har fattats i bildningsnämnden. 
Enligt beslutet skall hemspråksundervisning ordnas om minst fem elever per 
språkgrupp anmäler sig till denna.  

 Lautakuntien jäseneiden ajankohtaiskatsastus 

 Päätös kotikielen opetuksen järjestämisestä on tehty Sivistyslautakunnassa.  
Päätöksen mukaan kotokielen opetusta järjestetään, jos ilmoittautuneita on 
vähintään 5 oppilasta per kieliryhmä  

   

§7 Övriga ärenden 

 Nathalie Sallegren ja Christina Landén har deltagit i en antirasistisk utbildning som Ad 
Astra ordnat.  

  Muut asiat 

Nathalie Sallegren ja Christina Landén ovat osallistuneet Ad Astran järjestämään 
antirasistiseen koulutukseen. 

 

§8 Nästa möte  

Nästa möte hålls den 26.9.2023 kl. 17 

Seuraava kokous 

Seuraava kokous pidetään 26.9.2023 klo 17 

 

§9 Mötet avslutas  



 Mötet avslutades 18.30 

 Kokouksen päättäminen  

Kokous päätettiin 18.30 

  

 


